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INTERPELACJA 

w sprawie: montażu spowalniaczy ruchu na ulicy bp. Mariana Fulmana 

Zarządca nieruchomości „AD-BUD" w imieniu mieszkańców i zarządów wspólnot 
mieszkaniowych z osiedla Słoneczny Dom zwrócił się do mnie po raz kolejny z prośbą 
o pomoc w zamontowaniu spowalniaczy ruchu na ul. bp. M.Fulmana.

Starania mieszkańców o poprawę bezpieczeństwa trwają już od 2017 r., kiedy to po 
wizji lokalnej z udziałem pracowników Wydziału Zarządzania Ruchem Drogowym 
i Mobilnością oraz przedstawicieli mieszkańców złożyłem w tej sprawie interpelację 
(27.10.2017r.). W odpowiedzi uzyskałem informację, że biorąc pod uwagę obowiązujące 
przepisy możliwa jest budowa progów zwalniających, jednak jak wynika z przedłożonej 
wówczas propozycji ich realizacja wiązałaby się z utratą miejsc parkingowych. 

Obecnie mieszkańcy, poprzez swojego Zarządcę, ponownie czynią starania 
o montaż jedynie dwóch progów zwalniających, w taki sposób aby nie powodowały one
utraty miejsc parkingowych. Podobnie jak przed sześciu laty tak i obecnie głównym
powodem tych starań jest poprawa bezpieczeństwa przechodzących przez ulicę
mieszkańców, w tym małych dzieci.

W piśmie do Zarządu Dróg i Mostów, z dn. 28 grudnia 2023r., Zarządca AD-BUD 
informuje, że w wyniku wykonania odcinka ul. Woronieckiego i ul. Granata nastąpiła 
możliwość dogodnego przejazdu od ul. Zemborzyckiej do ul. Nałkowskich ulicą 
bp. M.Fulmana co zwiększyło natężenie ruchu na tej ulicy, przy której zamieszkują 
głównie młode małżeństwa z dziećmi. Spełnienie prośby mieszkańców w zakresie 
montażu progów zwalniających zwiększyłoby bezpieczeństwo i komfort w ruchu pieszym 
w tym rejonie. 

Zwracam się do Pana Prezydenta o podjęcie stosownych działań w tej sprawie. 

Do wiadomości: 
1. Zarząd „AD-BUD" Sp. z o.o.

- z prośbą o powiadomienie Mieszkańców


